
ZÁPIS č. 6/2023 

ze zasedání Školské rady při Gymnáziu, Třinec, příspěvkové organizaci 

Datum: 29. března 2023 

Přítomni: Ing. Ivo Žižka, Ing. Dana Martynková, Ing. Jaroslav Stošek, Mgr. Jana Hložková, 

Mgr. Marcel Gibiec 

Omluven:   Prof. Ing. Ivo Vondrák, CSc. 

Hosté:   Mgr. Romana Cieslarová, Ph.D. 

Program jednání:  1. Zpráva o činnosti a plnění úkolů příspěvkové organizace za rok 2022  

2. Aktuální situace na gymnáziu  

3. Diskuse 

4. Závěr 

Průběh jednání: 

ad 1)  Všichni členové ŠR s předstihem obdrželi k prostudování text Zprávy o činnosti a plnění 

úkolů příspěvkové organizace za rok 2022 (včetně její tabulkové části a příloh). 

ad 2 a 3)  Školská rada byla seznámena s aktuální situací na gymnáziu. Počet žáků ani tříd 

se nemění, je ustálený. Počet zaměstnanců z řad nepedagogických pracovníků nelze navýšit, PH 

max školy však umožňuje růst počtu pedagogických pracovníků, od příštího školního roku díky 

tomu posílí naše řady v hodinách AJ rodilý mluvčí. Průběžně sledujeme spotřebu energie a tepla 

ve škole, ceny energií jsou pro školu přijatelné, v 1. pololetí byla cena zastropována, v 2. pololetí 

jsou ceny nové, ale slušné. Na teple se snažíme uspořit plánovaných 10 %. Došlo i k nepatrné 

úspoře elektrické energie, snažíme se o postupnou výměnu světel a žárovek za úsporné. Na poli 

účelově vázaných prostředků nám přidal zřizovatel peníze na pronájmy sportovišť, prostředky 

na doučování byly využity k individuální podpoře žáků, hospodářský výsledek školy je 0. 

Pedagogickým pracovníkům plat meziročně klesl, nepedagogickým pracovníkům mírně vzrostl. 

Diskuse o výši platů probíhá nejen v médiích a na veřejnosti, nízké platy nepedagogických 

pracovníků vyvolávají problémy s jejich nedostatkem ve školách. Hlavní investicí tohoto 

školního roku je stavba nové sportovní haly, se spoluprací s firmou IPS jsme spokojeni, 

tělocvična roste, časový skluz způsobený nepříznivým počasí je v této chvíli jen asi 16 dní, 

zástupce investora, tedy MSK, se pravidelně účastní každý týden kontrolních dnů, počítáme 

s dokončením a předáním stavby v říjnu/listopadu 2023. Mezi budovou školy a sportovní haly 

se nyní buduje jako přechod zelená střecha, členové ŠR sdíleli zkušenosti s podobnými projekty. 

Připravujeme se na novou investiční akci a tou je revitalizace budovy gymnázia, v plánu je od 

podzimu 2023. Doplňková činnost školy v tomto školním roce neobsahuje příjmy z pronájmů 

sportovišť, hlavním příjmem jsou přípravné a jazykový kurzy. Roste zájem o školní obědy, 

strávníkům chutná, ceny obědů byly mírně navýšeny. Snažíme se o zařazení do projektu 

Spravedlivá transformace, oslovili jsme projektanta, zpracováváme projektovou žádost, kterou 

se chystáme předložit radě kraje, usilujeme o nové učebny, vybavení i plánovanou konektivitu. 

Postupné obnovování IT techniky ve školách je obecně velmi problematické. Zaznělo 

poděkování Ing. Martynkové za připomínky, doporučení a revize ekonomické části Zprávy o 



činnosti. Ta doporučila zpřehlednit náklady za služby, vznikla diskuse na téma kurzovní ztráty. 

Ty byly v daném školním roce poměrně vysoké, problematiku související se 

specifickým financováním v rámci projektu Erasmus vysvětlila členům školské rady ekonomka 

školy. Členové školské rady se dozvěděli také o aktuální činnosti školské odborové organizace, 

působení zahraničního studenta z Chile na škole (třída 6.A), zavádění mentoringu ve škole i o 

vyhlášení dvou výběrových řízení na pozici pedagoga. Na závěr jednání byli členové školské rady 

srdečně pozváni na slavnostní ukončení studia čerstvých absolventů, které proběhne 3. 6. 2023 

v KD Trisia a bude již tradičně spojeno s maturitním plesem. Vzhledem ke končícímu tříletému 

volebnímu období chystáme nové volby do školské rady. Diskuse probíhala průběžně. 

ad 4)  Členové ŠR Zprávu o činnosti a plnění úkolů příspěvkové organizace za rok 2022 

projednali a vzali na vědomí. 

 

 

V Třinci dne 29. 3. 2023 

Zapsala: Mgr. Jana Hložková     Schválil: Ing. Ivo Žižka 

 


